
У име Оца и Сина и Светога Духа!Сретно вам Бадње вече браћо и сестре! Ево најрадосније ноћи угодини, ноћи када је Бог походио земљу, када се Син Божији родио упећини као Емануил што значи с нама Бог. Тако је Бог дошао међуљуде и донео име своје које му је архангел Гаврило наденуо да ће сеназвати Исус, а Исус значи Спаситељ, јер ће, вели свети Гаврило, Онспасити људе своје од грехова њихових. Једино зло у свету којечовека одваја од Бога јесте грех. Спасење човека од греха значипривођење њега Богу и измирење са Богом. Ето, то је та ноћ којапретходи сутрашњем великом празнику Божића, Рођењу Господанашега Исуса Христа. Бадњи дан и Бадње вече увек је у нашемнароду прослављано свечано у породичном кругу, деца су сенајвише радовала Бадњаку и уношењу сламе у своје домове јерБадњак символизовао самог Господа Христа. Као што Бадњаксвојом светлошћу и топлотом зрачи и загрева све у дому, тако иГоспод Својом Божанском науком, Својом благодаћу Божијом исветлошћу Јеванђеља Свога загрева душе свих православнихХришћана. А слама? Слама нас преноси у ону ноћ од пре 2000 ивише година када је Господ рођен у витлејемској пећини и положену овчије јасле на сламу, јер како каже Свето Писмо: Не беше за њихместа у гостионици. Тако је Господ понизио Себе, спустио Себе међуљуде, узео обличје слуге да би људе подигао са земље на небо. Ево,и ви данас овде сабрани, као једна мала породица, али велика удуху јер знамо ради чега смо овде и знамо зашто смо вечерас овде.Зато и ми са великом радошћу освећујемо Бадњак и налажемо га наватру овде напољу која ће бити спремљена, а после тога идемоунутра да и тамо се радујемо том дивном празнику, тој светој ирадосној ноћи. Зато још једном браћо и сестре, нека је сретно иБогом благословено ово данашње вече и сутрашњи велики празникБожића. Амин.


